
Školská rada – 19.4.2017 

 
Účast: 8 členů školní rady (podpisy viz prezenční listina uschovaná u ředitele ZŠ Křtiny) 

 zástupci obce: pí. Kuchyňková, p. Rada, p. Novotný  

 zástupci rodičů: pí. Žižková, p. Švenda,  

 zástupci pedagogů: p. Zouhar, pí. Dostálová, p. Smejkal 

 pan ředitel Lukáš 

 omluveni:  

 hosté: pí. Havelková (ředitelka ZŠ Bukovina), p. Blažík (starosta Bukoviny) 

 

 

Program jednání: 
 

1. Zahájení 

a. Přivítání nových členů školské rady 

 

2. Vyjádření k hospodaření školy 

a. Zatím není ze strany obce schváleno, drobné úpravy, odloženo pro další školskou 

radu 

 

3. Novela školského zákona (přijímání dětí do ZŠ a MŠ) 

a. Přednostní přijetí dětí ve věku 4 roky a starší, od 2020 přijímání všech žadatelů 

včetně dvouletých dětí 

b. Nově zavedena spádová oblast i pro Mateřské školy 

c. Termín zápisu do ZŠ: 3.května 

d. Zápis do MŠ již proběhl: 27 dětí, 23 přijato do MŠ  

e. Odhad volných míst pro 2020 (předpoklad přijetí všech včetně dvouletých dětí): 

odhad pouze kolem 7 dětí => problém s kapacitou 

i. Nutnost řešit se zastupiteli jednotlivých obcí (zřizování dodatečných školek 

v jednotlivých obcích) 

ii. Pro případné omezení školského obvodu MŠ je nutná Obecně závazná 

vyhláška 

 

4. Výhled obsazenosti jednotlivých tříd ZŠ 

a. Plánované počty tříd: ročníky 1-5 po jedné třídě, ročníky 6-9 po dvou třídách 

b. Bylo by velmi vhodné provést setkání se starosty okolních obcí (bude nedostatek 

míst v ZŠ) 

 

5. Ostatní 

a. Budování sportoviště – předpokládané dokončení v květnu. Rezervační systém na 

jednotlivé sportoviště  

b. Čekání na kroužky – řešeno účastí dětí ve volných (hlídaných) hodinách, pokud je 

k dispozici. V případě využití je nutné se nahlásit dohledu.  

 

 

Zápis provedl: p. Švenda 

 

 

Ověřovatelé zápisu: pí. Žižková, pí. Zouhar 

 


